
      

 

Torsdag d. 02. juni 2022 kl. 19.30 
 

Tilstede: Peter Wildt Kristensen (formand), Niels Larsen (kasserer), Michael (floorball), Anders 
Jensen (fodbold), Marianne Jensen (håndbold), Frede Nedergaard (billard), Minna Søllingvraa 
Andersen (gymnastik), Cecilie (byfest), Annemette Jæger (Fest & Ide), Jonas Hansen (Tennis), 
Trine Meinild (sekretær) 
 
Fraværende med afbud: Edith Rasmussen (idræt om dagen), 
Fraværende uden afbud:  
 
 

 Dagsorden Bemærkninger 

1. Godkendelse af 
referat/dagsord
en 

Godkendt 

2. Orientering 
 

Ikke noget nyt. Der sendes ud løbende.  

3. Økonomi Overskud på 40.500 kr. i maj måned. Men der mangler stadig 
halregninger.  
 
Der er kommet medlemstilskud på ca. 18.000 kr. samt kontingenter.  
 
Evt. udbud af ny revisor ved næste generalforsamling, da det er 
blevet meget dyrt ved Deloitte.  
 
Husk at sende fakturaen hvis der er købt på udlæg. Ikke 
ordrebekræftelsen.  
 
Byfest: Lige nu viser det et overskud på 54.500 kr.  
 

4. Nyt fra 
udvalgene 

Floorball:  

Sommer floorball for børn og unge. 10 gange. 

De har haft besøg af en DGI-konsulent med fokus på at fastholde 
og motivere unge mennesker. 

El-hockey; De er rykket op i 2. division i år. De har fået tilskud fra 
Esbjerg kommune og selv søgt nogle fonde til deres udstyr. Dog er 
der forsinkelse på levering af udstyret. 

Fodbold:  

Det går godt, de vokser godt.  

U11 holdet er meget hårde ved hinanden. Det har desværre skræmt 
nogen væk. Evt. ryk Anders og Jørgen op til dem.  

 



      

 

 Dagsorden Bemærkninger 
Håndbold:  

Marianne har holdt møde på skolen med Rene og nogle konsulenter. 
Skolen vil gerne anlægge en strand håndboldbane, som kan bruges 
til volleyball og atletikting.  

Der er ikke nok bolde til de store klasser, når skolen låner 
håndboldmaterialer. De er derfor ved at søge fonder til at kunne 
købe for. 

Sommerhåndbold er startet op.  

Fest & Idé:  

Der skal kigges på noget nyt lys. Prøv evt. at søge DGI fonden.  

Byfest: 

Punkt 8 

Idræt om dagen:  

Ikke til stede 

Billard:  

Sommertid.  

Der er åbnet op for betaling af næste sæson.  

Tennis: 

En situation hvor skolen har smidt ting ind på banen. Skolen skal 
kontaktes hvis der er noget.  

De er oppe på 30 medlemmer.  

Gymnastik:  

De leder efter træner og hjælpetrænere. Det går okay. 

De har nogle ønsker til redskaber. Det er beløb for omkring 11-
12.000 kr. Minna søger gennem DGI fonden.   

Kopimaskine; Gå op til Vestjysk Consulting  

5. Træner 
godtgørelse 
(takster på 
tværs) 

Der skal laves fælles retningslinjer for godtgørelse af hjælpetrænere 
og trænere; 

Eksempel fra gymnastik:  

• 600 kr. for hjælpetrænere 
• 700 hvis man været på et kursus  
• 800 kr. hvis man har været på to kurser 
• 1400 for en sæson som træner 



      

 

 Dagsorden Bemærkninger 
• 1200 – de nye hold, Yoga og rundt om kroppen 

Tænk også andre måder ind f.eks. biograftur, tur ind og se fodbold 
eller håndbold.  

Gymnastik, håndbold, fodbold og floorball skal snakke sammen om 
et udkast på hvad 13-17-årig skal have, 18-20 årig osv.  

6. Kontingent 
indbetalinger  

 Er der noget udestående? Der er to-tre stykker for fodbold.  

7. Paddeltennis  Jesper Hansen fra Gørding Hallens forretningsudvalg giver en status 
på paddeltennis.  

Det går på nogle punkter godt og på nogle punkter knap så godt. 

For tre uger siden fik de et skriv fra kommunen om at de byggede 
for tæt på skovområdet. Det er i høring nu. D. 13. juni er 
klagefristen overstået. De forventer ikke der bliver noget. 

Fonde søgninger: Nej fra kommunen. Muligt at søge midler fra DGI 
og KFUM gennem GLIF.  

Det er myndighedsgodkendelse og fonde det hele afventer nu.  

De har rykket hvornår de forventede at have det færdigt. Hvis alt 
går efter planen, er der en paddeltennisbane sidst på året.  
Der går ca. 8 uger fra go til det står klar.  

 

8. Byfest Status på bemanding: 

Der har været ret god opbakning. Folk har været gode til at sige ja. 
Der er få pladser tilbage som mangler at blive besat.  

Snak med 8. klasse om de vil tjene penge til studieturen for 
oprydning på Carboxning pladsen kl. 09 lørdag morgen.  

Oprydning søndag kl.10: 

- Fodbold: 2xBenjamin, Emil, Asker, Rasmus, Andreas (Ring til 
Anders hvis de ikke kommer) 

- Tennis: Jonas Hansen, Simon Andersen, Nicklas Ebbesen, 
Simon Strande  

- Billard: Lars, Thorvald, Hans-Erik, Johnny, Frede 
- Gymnastik: Mangler svar  
- Håndbold: Allan Lolk, Martin 
- Floorball: Martin 



      

 

 

 

Næste møde: mandag d. 08.august kl. 19.30 (FU-møde kl. 19.00)  

 
Referent 
Trine Meinild 
 

 Dagsorden Bemærkninger 
 

 

9. Besøg af 
KFUM`s 
udviklingskonsu
lent  

Besøg af udviklingskonsulent fra KFUM forbundet, Simon. 

Det første års medlemskab er gratis. 

Hvad kan vi bruge det til? 

- Stort fokus på børn og ungdom  
- Altid en konsulent ved hånden (gratis) 
- De kan hjælpe med puljer 
- De kan hjælpe med foreningens strategi  

Eksempler på hvad kan vi få; 

- Træner/lederkurser til bedre priser 
- Internationale lederakademi 
- Tilbud til børn og unge mennesker i klubben 
- Ambassadørkorps  

God ide at investere tid og penge i de unger trænere og ledere. 

Udvikle ungdomsafdelingen. Det giver et godt afkast 

Han sender en video og noget materiale til os. 

Vi tager fat i det efter sommerferien, undtaget for evt. hjælp til 
ansøgning af midler til paddeltennis.  

Næste møde: Sociale arrangementer på tværs 

10. Evt. Placering af hønsehuset: Det bliver formentlig nogenlunde i samme 
område som nu, men der er ikke. Det skal være på hallens område 
og ikke kommunens.  

Formand i Hallens bestyrelse nu: Preben  


